
OBCINA PREDDVOR

Odbor za solstvo, sport in kulturo
Dvorski trg 10, 4205 Preddvor, tel. 275 10 CO, fax. 275 10 20,
e:posta: obcina.preddvor@siol.net

STEVILKA: 011-0005/15-013
DATUM: 17- JUnjj 2015

ZAPISNIK

6. sestanka Odbora za solstvo, sport in kulturo

Sestanek je bil v torek 16. 6. 2015 ob 19.30 uri v sejni sohi Obcine Preddvor.

Prisotni clani odbora: Darja Delavec, Primoz Gregorc, Miran Perko, Roman Rogelj, Petra Lombar-
Premru, Polona Tavcar
Ostali prisotni: Miha Vovnik

Dnevni red:

1. pregled in potrditev razporeditve sredstev za sofinanciranje sportnih in kultumih dejavnosti v
letu 2015

Adl)
Pregled in potrditev razporeditve sredstev za sofinanciranje sportnih in kultumih dejavnosti v letu
2015

SPORT

Za sofinanciranje sportnih programov v Obcini Preddvor v letu 1015 je namenjenih 22.750,00 EUR proracunskih
sredstev.

Do roka (30. april 2015) je na podlagi Javnega razpisa za zbiranja predlogov za sofinanciranje sportnih programov
v Obcini Preddvor v letu 2015 prispelo 9 vlog, in sicer kot navednno v prilogi (tabela) z zraven pripisanimi predlogi
za sofinanciranje.

Predlog sklepa:
Odbor za solstvo, sport in kulturo predlaga, da se p >trdi predlagani izracun za sofinanciranje
sportnih programov v Obcini Preddvor za leto 2015. Cdbor za solstvo, sport in kulturo Obcinski
upravi predlaga, da s sklepom obvesti vse prijavljene ia razpis o izidu razpisa za sofinanciranje
sportnih programov.

KULTURA

Za sofinanciranje kultumih programov in dejavnosti v Obcini Pniddvor v letu 2015 je namenjenih 16.330,00 EUR
proracunskih sredstev.

Do roka (30. april 2015) je na podlagi Javnega razpisa za zbiranje predlogov za sofinanciranje kultumih
programov in dejavnosti v Obcini Preddvor v letu 2015 prispelo 10 vlog in sicer kot navedeno v prilogi (tabela) z
zraven pripisanimi predlogi za sofinanciranje.

Predlog sklepa:
Odbor za solstvo, sport in kulturo predlaga, da se prtrdi predlagani izracun za sofinanciranje
kultumih programov in dejavnosti v Obcini Preddvor za leto 2015. Odbor za solstvo, sport in kulturo
Obcinski upravi predlaga, da s sklepom obvesti vse prijavljene na razpis o izidu razpisa za
sofinanciranje kultumih programov in dejavnosti.

Odbor zakljucen ob 21.00 uri.

Zapisai: Miha Vovnik Odbora za solstvo, sport in kulturo
predsednica

Darja DELAVEC



STEVILKA:

OBCINA PREDDVOR

Odbor za infrastrukturo
Dvorski trg 10,4205 Preddvor, tel. 275 10 00, fax. 275 10 20,
e:posta: obcina.preddvor@siol.net

011-0017/2015-002

DA7UM: 13. maj 2015

ZAPISNIt

1. sestanka odbora

Prisotni: Ciril Zorman (predsednik), Florijan Bulovec, Primoz Bergant, Primoz
Gregorc, Janez Brolih, Franci Roblek
Ostali prisotni: zupan Miran Zadnikar, OU- Marko Bohinec, Klavdija Zima

Dnevni red:
1) Konstituiranje odbora
2) Predstavitev dela odbora
3) Razno

Ad1) Sestanek je skladno z dolocili statuta uklical zupan Obcine Preddvor, Miran
Zadnikar. Zupan je uvodoma pozdravil prisDtne ter jim zazelel uspesno delo v
mandatu, za katerega so bili imenovani.

Ad2) Marko Bohinec, direktor obcinske uprave pove, da je odbor posvetovalno telo in
na kratko obrazlozi nacin dela ter odnose med odborom, obcinsko upravo ter ostalimi
organi obcine.

Ad3) Predstavitev projekta »lnfrastruktura v Obcini Preddvor« s strani C.Zormana, ki
na kratko predstavi stanje projekta v naselu Spodnja, Srednja in Zgornja Bela.
Kanalizacija je v vecji meri ze zgrajena, montirajo se crpalisca in ureja cesta. Omeni
tudi zid pri cerkvi na Sr.Beli, ki jevtako slaben stanju oz nima temelja in se bo zrusil.
Zupan ga prosi, da posreduje pri zupniku, da stanje javi Nadskofiji v Ljubljano.
J.BroIih predstavi stanje projekta na Bregu n v Tupalicah. Na Bregu je potrebno
nujno hitreje narediti prikljucke na vodovod, kar dela VZP, fekalna in meteorna je
zakljucena. Tupalice so se v delu po glavni ce>ti, krajni kraki in crpalisce je gotovo.

F.Bulovec vprasa kdaj se predvideva gradnja kanalizacije v Macah. Zupan odgovori,
da se pripravljajo projekti in se bo pocakalo na kaksno sofinancianje s strani drzave,
obcina zaenkrat vsaj dve leti ne predvideva pr cetka del.

F.Roblek izpostavi most v Baslju in sprasuje kdaj se bodo dela zakljucila. Klavdija
odgovori, da je rok za zakljucek del 30.6.2:015. Sprasuje tudi kdaj se bo lahko



financiral kanalizacijski prikljucek za fekairo kanalizacijo, Klavdija pove, da v
proracunu za leto 2015 ni predvidenega denar a za omenjeni prikljucek.

C.Zorman poudari, da je v proracunu za Isto 2015 predvidenih 55.000 eur za
investicijsko vzdrzevanje in izboljsave. V tem mandatu se denar nameni za naseija
Kokra, Mozjanca, Potoce, Mace.

Zupan predstavi tudi projekt ceste mimo sole v Voke in sicer novo varianto ceste z
razsiritvijo Solske ulice (odcep k vrtcu), mimo vrtca ob potoku Suha in cez most v
Sisko oz Voke.

Predsednik bo na naslednjem OS pozval prsdsednike vseh krajevnih odborov, da
bodo podali prioritete del.

SKLEP:
Naslednji sestanek bo, ko bodo vsi KO podali prioritete del po posameznih vaseh.

Zapisala: Klavdija Zima

Odbor za infrastrukturo
predsednik

Ciril ZORMAN

-^ a.



OBCINA PREDDVOR

Odbor za premozenjsko pravne zadeve Obcine Preddvor
Dvorski trg 10, 4205 Preddvor, tel. 275 1C 00, fax. 275 10 20,
e:posta: obcina.preddvorOisiol.net

stevjlka: 011-0004/15-010
datum: 17- Junlj 2015

ZAPISNIK

5. sestanka odbora

Sestanekje bil v sredo 17. 6. 2015 ob 17.45 uri v sejni <obi Obcine Preddvor.

Prisotni clani odbora: Janez Brolih, Primoz Bergant, Ciril Zorman, Joze Cuderman, Janez Polajnar
Opraviceno odsotni: Joze Krc
Ostali prisotni: zupan Miran Zadnikar, Miha Vovnik

Dnevni red:
1. Ureditev asfaltiranega dovoza in odkup zemljisai med novonastalo traso ceste pare. st. 1691/1

in pare. st. 898/3, obe k.o. Bela - 2084;
2. razno.

Ad/1
Odbor za premozenjsko pravne zadeve Obcine Preddvo •je preucil dopis obcana v katerem je ta izrazil
interes za ureditev asfaltiranega dovoza in odkup zenljisca med novonastalo traso ceste pare. st.
1691/1 in pare. st. 898/3, obe k.o. Bela - 2084.

Clani odbora se s predlogom strinjajo in menijo, da j<! ta dober. Prediagajo, da se v fazi sklepanja
predpogodbe v njej izrecno doloci, da je placnik stroskov postavitve robnikov in asfaltiranja g.|HH
Odbor sprejme naslednji sklep:

Odbor za premozenjsko pravne zadeve Obcine Preddvor predlaga, da se socasno z
asfaltiranjem nove ceste in plocnika dovoli tudi asfaltiranje novonastalega pasu v sirini
ca. 4,5 m in dolzini ca. 16,0 m ter postavitev robnikov na zahodnem delu od pare. st.
898/3 k.o. Bela - 2084 do novega plocnika zaradi odvodnjavanja meteorne vode.

Odbor za premozenjsko pravne zadeve Obcine Preddvor predlaga, da se dovoli odkup
oziroma prodaja novonastalega pasu (ca. 110 ml) med pare. st. 1691/1 k.o. Bela in pare,
st. 898/3 k.o. Bela.

Ad/2
Joze Cuderman je odbor opozoril na slabo stanje igra in celostne podobe sportnega parka Pregrat.
Pove, da je park zanemarjen, da zaradi nevzdrzevanja problem dostopa) ta propada in nastaja skoda
ter, da so doloceni elementi lahko tudi ze neverni za upDrabnike.

Po krajsi obravnavi problematike odbor sprejem sledeci sklep:
Odbor za premozenjsko pravne zadeve Obcine Preddvor predlaga, da obcinska uprava
pripravi obvestilo za javnost o stanju na igriscu i i problemudostopa.



Zakljucek ob 18:30.

Zapisal: Miha Vovnik

<)dbora za premozenjsko pravne zadeve
predsednik

Janez BROLIH



Zapisnik 1. sestanka KO POTOCE

Kraj: sejna soba doma krajanov Preddvor

Datum: 21.5.2015 ob 19:00 uri

Prisotni: Primoz Gregorc, Ivan Senk, Bostjan Podjed, Tone Likozar, Marjan Zver

Opraviceno odsotni: Kokalj Joze

Dnevni red:

1. Aktualna problematika,

2. Predlogi in pobude,

3. Razno.

Po uvodnem nagovoru clani po vaseh predstavijo aktualno problematiko loceno po vaseh.

Potoce:

l.Cesta odTone LikozardoSpodnjih Potocje potrebno n jjno urediti. Ob vsakem dezevju odnese ves

pesek na njegov (Likozar) travnik, kjer ga potem cisti sam posledicno pa je cesta takojv slabem

stanju.

Cesto sicerpreddvorski koncesionar (gragor) popravi veccrat na leto, karje verjetno precejsen
strosek. Podjed in Likozar se opomnita da bo ta cesta najverjetneje edina dovozna cesta do zgornjih
potoc v casu gradnje kanalizacije

Likozar doda da je pripravljen urediti vso potrebno pred sripravo(+ ticar stane),obcina pa asvaltira

odsek! (cca 500m)

2.Problem meteorne kanalizacije v zg. Potocah od^BHHHHIFdoJfllHB. Obvsakem
dezevjuje polovica ceste poplavljene! Vzimskem casu je taodsek zaradi vode poledenel in zato zelo
nevaren! jasek pn£HHHlne pozira kerje zabit.

Nujno je potrebno urediti del meteorne kanalizacije na onienjenem odseku (dolzine cca 100m)

3.Javna luc pri(////^(sp. Potoce). Elektro gasperlin nai bi v letu 2011 opravil ogled stanja za
postavitev luci. Preveriti pri gasperlinu kje seje ustavilo!

4. Kaksnoje stanje avtobusne postaje vsp.Potocah od^|H|do^HHHtt(2xPostaJa in
povezovalni plocnik)

5. Skarpa prittff^ Kaksnoje stanje? Se bo to resevalc s kanalizacijo?



Mace:

1. Ureditev ceste Mace - Baselj. Potrebno bi bilo asvaltira :i cesto!

2. Na omenjeni cesti je nujno potrebno postaviti smeroka? za baselj! (na mestu kjer se zacne
mamadam). Na istem kriziscu je potrebno postaviti "slepa ulica" proti vikendom!

3. Potrebno je asvaltirati odsek ceste pri^HHpTam <yer je on odstranil betonski oporni zid je
sedaj makadam. Potrebno ga je asvaltirati!

4. Cesta v Suho je v obupnem stanju! Kdo je dolzan uredi i to cesto. kako je z moznostjo postavitve
rampe ali vsaj table prepoved prometa!?

5. Obvezno bi bilo postaviti table za cono 30! Table bi bile pred naseljem Mace (iz smeri preddvor),
pri mostu iz smeri baselj in pri parkiriscu nad vasjo!

6. Ureditev bankin proti preddvoru, Od parkirisca do^|^£, Pokrov zajasek pri parkiriscu za
kalisce!(nasproti rebernika)

7. Na glavnem kriziscu je bilo (in je se) v casu obvozov popolna zmeda! To je krizisce enakovrednih
cest!? Potrebno bi bilo postaviti dodatno ogledalo iz smeri parkirisca proti preddvoru!

8. Asvaltirati bi bilo potrebno odsek ceste proti trbineku!

9. Postavitev kosa za smeti pri parkiriscu!

10.Kontejnerji pri eko otoku (na mostu) ob vsakem vetru padejo v strugo Suhe! smeti odnese voda v
Preddvor kante pa vlece ven najblizji vascan! Nujno postaviti varovalno ograjo!

11.vprasanja: Kakoje z vodovodom iz Baslja? Kdaj pric ikovati kanalizacijo? Kakoje z odvozom
smeti? (odsek proti reberniku je zdaj posirjen!)

Nova vas:

1. Obvezno je potrebno posekati veje ob cesti skozi vas!( )d£^HHP^° Rosmanovih)in (od Senka
do Gasperja)

2. Parkirisce pri streliscu nima kosa! Vpotoku Bistricajeposledicno polno smeti!

3.Predlog ureditve parkirisca v podaku! (Opcija kot: placevanje narampi! Primer Bohinj.

Naslednji seja: po potrebi

seja zakljucena ob 20:45



ZAPISNIK - 2.redni sestanek KO Bela / One: 02.06 .2015 -19:30 / Dom Krajanov Bela

Prisotni: Francka Rozman / Veronika Aljancic / Ciril Zorm in/ Joze Stefe / Branimir Strle / Miran Perko
Zapisnik pisal: Miran PERKO

Dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda in pregled realizacije Zapisnil a 1. Rednega sestanka- pripombe / poslane
pobude

2. Pregled del kanalizacije na trasi / obnovaceste Sr-Zg. Bela + Zg. Bela
3. Pregled del kanalizacije natrasi / obnova cestekrofiS61 Sr. Bela -4HHB +Sr. Bela
4. Ostala dela na obmocju KO Bela (vodovod, elektrika, gi adnja,...) - obravnava
5. Omejitev hitrosti prometa Zg/Sr/Sp. Bela - dodatne pcbude
6. Problematika igrilca Pregrat- poslan dopis (predlog) advokata v pregled
7. Razno / pobude in predlogi

T1. Dnevni red soglasno potrjen.

Na zapisnik je bila podana 1 pripomba in sicer, da sev todoce ne vpisuie poimensko predlogov in pobud
ker jih soglasno potrjuje KO kot celota - PRIPOMBA jebi la upoStevana in se bo vbodote kot taka izvajala.
Na ostali del zapisnika 1. Rednega sestanka KO Bela ni bil o pripomb.

T 2. &3. Dela na obeh trasah potekata dokaj normalno. KO se seznani z informacijo iz seje Obclnskega
sveta, da je kanalizacija zakljucena v celoti, da elektrc projekti tefejo vzporedno in, da je predvidena
prepiastitev (grab asfalt) naobmocju KO Bela za konec ji nija.

UGOTOVITVE:

a) KO ne razpolaga s podatki o realizaciji pogodb za odk jp zemljisc od lastnikov ob trasi Zceste Sr. Bela -
Zg. Bela incentervasi Zg. Bela (vrtec zSirso okolico).
b) Enako se pojavljajo vprasanja ploenikov in ogledal na izvoz iz ozjih delov ulic. Veftna krajanov pricakuje
skozi glavne (centralne) dele vasi klasicne granitne plocn ike in vnepreglednih izvozih ogledala (Sr. Bela).
c) Javna razsvetljava vdelu cerkvenega zida na Sr. Beli j< slaba.
d) Javna razsvetljava vHrasah (MHMUmanjka, poskodovan/pocen je tudi »kandelaber« na Sp. Beli
pri Nandetu
e) Nasutje/izravnava zemlje na Sp. Beli fli se vedn< >NI opravljeno, kljub vefikratni urgenci.
f) KO Bela ugotavija, da na poslane pobude Odboru zji urejanje prostora in gospodarsko infrastrukturo
dne 30.03.2015 ni prejel nobenih odgovorov. Vprasanja so se nanasala predvsem na obnovo mostu pri

PREDLOGI:

T2/3 a) KO Bela naj obcina predlozi seznam pogodb za odkup zemljilc vomenjenih delih vpregled, da se
ugotovi ali so zajeta vsa (sporna) zemljis'ca!
T2/3 b) KO Bela naj obflna predlozi vpregled sprejete racrte ali poda toCno informacijo oobliki ploenikov
na trasah cest v obnovi v obmocju KO Bela.
T2/3 c) KO Bela ob£ini predlaga, da se na zaCetek in konec »novega« zidu postavi javna razsvetljava. V
kolikor je mogote, naj se zzupnikom dogovori za osvetl tev se dela stopnic ob vhodu vcerkev.
T2/3 d) KO obcini predlaga, da vnajkrajsem casu zagotovi manjkajoto razsvetijavo in da nalog izvajalcu
del, kateri je vtem delu »kandelaber« poskodoval, dga ustrezno popravi/zamenja.



T2/3 e) KO Bela pricakuje, da bo obcina po ve£-kratnih za jotovilih inobljubah koncno zagotovila izravnavo
zemljiSca s strani izvajalca del.

T2/3f) Neuradna informacije podana na KO Bela je, da ^VKD nima pripomb na predlogsiritve ceste (pri
Cemer se obstojeca stara konstrukcija ohrani). G. Bizjak je skico ze posredoval. Terminsko obnova Se ni
dolooena. KO Bela upa in pricakuje, da bo most obnovljer istocasnoz obnovo ceste na omenjeni trasi!

PREDLOG: Obcina najzagotovi na vsehsvojih delih, da 110 KO dobil ustrezne informacije vsaj po el.poSti
v roku najveg 5/7 dni, s katerimi bo verodostojno odgovarjal na vpraSanja krajanov.

T 4. Dela na vodovodnem omrezju potekajo po planu. 'ripombe so zgolj na neupostevanje priporocil s
strani delavcev VZP pri kopanju v blizini vodnih cevi. Prefogostose dogajanamrefi, da se kljub opozorilom
o poteku poti vodovoda le-ta poskoduje.

PREDLOG: Obcina naj ta dela popisujein nalozi izvajalcu |>lac1lo izrednegadela VZP.

T 5. KO Bela na svoj predlog/pobudo za omejevanje hit rosti in prometa na obmoCju KO Bela poslanega
dne 30.03.2015 na Svet za preventivo invzgojo vcestner) prometu se nidobil nobenega odgovora.

UGOTOVITVE: Ljudje so po vecini zaskrbljeni, saj pricak ujejo z siritvijo ceste tudi precej hitrejsi promet.
Plocniki in prehodi NE zagotavljajo dovoljsnje varnosli. Poslane so bile dodatne pobude za umiritev
prometa zotoki. KO Bela sejeznjimi seznanil in jih podp ira, vendar prepuSca odlofcltev stroki.

PREDLOG: Obcina naj pregleda moznost postavitev otokovna sledeclh lokacijah :
a) na zacetku vasi Zg. Bela izsmeri Preddvor
b) pred »HH|( mostom vsmeri iz Zg. Bele proti Si. Beli
c) na vhodu na Sr. Belo za 4HHIHP" rnostom,
d) predlog umirjanja prometa zznaki za omejevanje hitrusti ostaja in prometa nespremenjen.

T.6. Problematika igrisca Pregrat - KO Bela je lastnico zei nljisca seznanil zdopisom odvetnika.

UGOTOVITVE: KO Bela je Se vedno mnenja, da je reiitev mozna skladno s predlagano resitvijo iz 1.
zapisnika.

PREDLOG: Lastnica je podala ustno soglasje za vpis sluznosti za peSpot v sirini lm na stroske lastnice.
PeSpot je namenjena za obiskovanje S> Pregrad vsem jbcankam in obcanom Obcine Preddvor. Lastnica
ob tem pricakuje obojestransko zakljucitev vseh sodnih postopkov vobeh smereh. Upravljanje Sportnega
parka Pregrat (S> Pregrat) se prepusti KO Bela oz. KO Bela dobi pristojnost za upravljanje s parkom.
Obeina Preddvor kot do sedaj zagotovi vproracunu ustr izna sredstva za upravljanje in oskrbo §P Pregrat.

7. Razno / Pobude in predlogi / Dopisi Obt. Uprave

a) Predlog^»p-a oureditvi ceste na trasi parcele 1615 vHraSah KO Bela podpira.
b) Parcela 1696/2, katera predstavlja vnaravi pot (javn< >dobro), predstavlja dostop 5lastnikom do parcel.
KO Bela Obcini predlaga, da pozove vse lastnike parcel ob cesti, da omenjeno od nje odkupijo in se nanjo
vpiie sluinost.
c) Ljudi Se vedno moti obracunavanje takse za obrenenjevanje vode na poloznicah kljub temu, da je
clstilna naprava ze izgrajena. Namre£ vpreteklosti je blo eksplicitno receno, da se taksa pobira vdelu do
izgradnje cistilne naprave, kasneje se ukine. PROSIMO za obrazlozitev, saj so podobni primeri vSloveniji
dobili celo sodni epilog!



d) Sstrani vec" obcanov, kateri so ZELO oddaljeni od priklju :evanja na kanalizacijo je priSlo vpraSanje ali in
pod kakSnimi (in ce sploh), bo/bi obcina sofinancirala friklop. Naj poudarimo, da so nekateri obcni
oddaljeni od priklopa ve£kot 50m/ imajo dodaten stroSek Crpalke in/ali morajo urejati sluinost z sosedi.
Financno giedano je to zavsakogar VELIK zaiogaj saj podra Ei priklop zaznesek, kateri je obicajno vecji kot
3,000,- EUR.

Predsednik KO Bela

V vednost:

- Clanom KOBela

- Obcina Preddvor (g. Marko Bohinec)

- Obcina Preddvor (g. Miran Zadnikar)

Miran pEF^KO


